

🕒 1H30 ☀️ 6 DIRECT LUXAIR FLIGHTS/WEEK\*

# Berlin

GERMANY

EN Considered as the cradle of the European creative scene, the German capital offers a highly competitive and open-minded cultural landscape with outstanding venues, museums and events.

FR Berceau de la scène créative européenne, la capitale allemande offre un paysage culturel ouvert et fortement concurrentiel, riche de lieux, de musées et d'événements exceptionnels.



## TEMPELHOF AIRPORT

EN Discover the hidden treasures and symbolism of Europe's largest monument joining one of the guided tours through the former airport built by Adolf Hitler in 1927, a truly architectural icon that played a critical role in Berlin's history.

FR Profitez d'une visite guidée pour découvrir le symbolisme et les trésors cachés de cet ancien aéroport (construit en 1927 sur l'ordre d'Adolf Hitler), véritable icône architecturale qui joua un rôle déterminant dans l'histoire de Berlin.

Platz der Deutschen Einheit 4  
[www.thf-berlin.de](http://www.thf-berlin.de)



## 12<sup>TH</sup> BERLIN BIENNALE FOR CONTEMPORARY ART

EN This year's edition will look back on two decades of decolonial engagement through artistic exhibitions in different locations.

FR L'édition de cette année reviendra sur deux décennies de mobilisation décoloniale et présentera des expositions artistiques dans divers lieux.

From 11 June to 19 September  
[www.12.berlinbiennale.de](http://www.12.berlinbiennale.de)



## LA CÔTE

EN This neighbourhood restaurant presents a menu inspired by Southern European recipes and a curated selection of wines from the region.

FR Ce restaurant de quartier propose un menu inspiré des recettes du sud de l'Europe et une belle carte de vins de la région.

Kienitzer Straße 95  
+49 30 30 648 638  
[www.lacoteberlin.com](http://www.lacoteberlin.com)



## SAMURAI MUSEUM BERLIN

EN This recent addition to the city's cultural scene presents a collection of samurai art and works from contemporary Japanese artists.

FR Récent ajout à la scène culturelle de la ville, le musée présente une collection d'art samourai et d'objets d'artistes japonais contemporains.

Auguststraße 68  
+49 30 62975636  
[www.samuraimuseum.de](http://www.samuraimuseum.de)

### TIP → 1

EN NH Berlin Kurfürstendamm provides a comfortable stay steps away from the main shopping street and the city's zoo.

FR NH Berlin Kurfürstendamm offre un séjour des plus confortables, à deux pas de la principale artère commerciale et du zoo.

Grolmanstraße 41-43  
[www.nh-hotels.com](http://www.nh-hotels.com)

### TIP → 2

EN Head to Curry 36 and order one of the traditional Currywurst or try the meatless version.

FR Rendez-vous au Curry 36 pour déguster la traditionnelle Currywurst (saucisse au curry) ou sa version végétarienne.

Mehringdamm 36  
[www.curry36.de](http://www.curry36.de)